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Nr. 197 Brief van de staatssecretaris van Infrastructuur en 
Waterstaat

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal

Den Haag, 13 juli 2021

Uw Kamer heeft mij en de minister van Medische Zorg en Sport schriftelijke vragen 
gesteld over de vermindering van de blootstelling aan PFAS na de EFSA-opinie. De 
vragen zijn gesteld naar aanleiding van de brief die hierover 4 juni aan uw Kamer is 
verstuurd (Kamerstukken 28 089 en 26 991, nr. 190). 
 
De beantwoording van deze vragen kan, gelet op de benodigde afstemming en het 
zomerreces, niet binnen de gestelde termijn worden beantwoord.

Wij zullen u de antwoorden zo spoedig mogelijk doen toekomen. 
  

De staatssecretaris van Infrastructuur en Waterstaat,
S. van Veldhoven - Van der Meer


